
ZÁPIS 
 

z jednání  členské schůze Kruhu přátel Severáčku konané dne  
25. května 2016 

 
MALÍ ZP ĚVÁČCI, BROUČCI I, BROUČCI II, PLAMÍNEK a KONCERTNÍ SBOR 

 
 
 
 
Přítomni: Silvie Pálková, Radka Fryčová, Ivan Pergler, Miroslav Matuna,  Ilona Kopecká,        
                  Lenka Holatová, Petra Loulová, Georgie Svobodová ,  Andrea Čančarová, Lenka   
                  Fričová j.h., Aneta Dlasková j.h., Jakub Makarovič j.h., Mgr. Tomáš Kolafa j.h., 
   
                  Ing. Kollertová j.h. a Ing. Fikerová j.h. – reviz. komise 
 
Omluvena:  Petra Stejskalová, Lenka Ryšánková 
 
                  Rodiče dle prezenční listiny Malých zpěváčků, Broučků I a Broučků II, Plamínku   
                  a koncertního sboru. 
                  Další členové KPS, druzí rodiče dětí Severáčku, kteří jsou členy na základě              
                  řádně podané a výborem KPS přijaté přihlášky a zaplaceného příspěvku                                                               
                  a další členové, kteří nejsou rodiči dětí Severáčku, ale jsou členy na základě              
                  řádně podané a výborem KPS přijaté přihlášky a zaplaceného příspěvku 
                   
Program jednání: 
 
1. Úvodní slovo, volba orgánů valné hromady (předseda VH, zapisovatel, skrutátor, 

ověřovatel) 
2. Zprávy o činnosti výboru KPS od 21.5.2015 dosud 
3. Schválení nových stanov 
4. Volba výboru KPS 
5. Zpráva revizní komise 
6. Účetní závěrka za rok 2015 - schválení 
7. Hodnocení akcí v uplynulém období, plán akcí na sezonu 2016/2017 
8. Diskuse, závěr 

  
1. Úvodní slovo 

 
Valná hromada byla svolána výborem KPS oznámením na webových stránkách sboru s více 
než 14denním předstihem. 
Valnou hromadu (VH) zahájila paní sbormistryně Silvie Pálková a předseda výboru KPS Ivan 
Pergler, přivítali rodiče a přítomné členy KPS. O předsednictví valné hromady byla požádána  
Ilona Kopecká, členka výboru KPS, funkce se ujímá (není třeba hlasovat) 
 
Valná hromada je usnášeníschopná, celkem je přítomno 25 hlasujících členů (dle stanov 
nutných 15 hlasujících), ostatní (dle prezenčních listin) bez hlasovacího práva  
 
Zapisovatelkou navržen(a): Lenka Holatová, členka výboru KPS 
 



Hlasování: Pro: 25         , Proti: 0       , Zdrželi se: 0     (volená osoba nehlasuje) 
 
Za skrutátora navržen(a) : Miroslav Matuna, člen(ka) výboru KPS 
Hlasování: Pro:  25        , Proti: 0       , Zdrželi se: 0  
 
Ověřovatelem zápisu navržen(a): Vít Fanta , člen KPS  
Hlasování: Pro:  25        , Proti 0        , Zdrželi se:  0 
 
 

2. Zpráva o činnosti výboru KPS od 21.5.2015 dosud 
 
Předsedkyně valné hromady (dle nového obč. zákoníku členské schůze) Ilona Kopecká uvádí, 
které akce se konaly a co všechno nový výbor řešil po konání poslední valné hromady dne 
21.5.2015, slovo si střídavě bere spolu s předsedou KPS a paní sbormistryní: 
 

- červenec 2015 – soutěž Preveza Řecko, 3 zlaté medaile; soustředění v Letařovicích 
- říjen – přípravky – koncert + Slavnost jablka Sychrov 
- Rudolfinum koncert s PKF 
- Hradčanské nám., 23. prosinec, B. Kulínský 
- vánoční koncert v DFXŠ s „BOB“ 
- vánoční koncerty k výročí M.U.: Kostel sv. Kříže, 2x Koloseum 
- spolupráce s DFXŠ – Faust + Dějiny… 
- únor 2016 – plesy Severáčku 
- soustředění Oldřichov přípravky + HLSB 
- jarní koncerty k památce P. Pálky 
- Stabat Mater – Dvořák, Pergolesi 
- 8.5. Den vítězství (+ výsadba lidické hrušně) 
- Rudolfinum – Pohádkové a filmové písničky 
- návštěva sborů z Nové Paky a Šumperka – přípravky 
- Francie 

 
 

3. Schválení nových stanov 
 

- stanovy v souladu s novelou OZ – viz příloha 
 

Hlasování: Pro:  25 , Proti: 0 , Zdrželi se: 0 
 
  
4. Volba nového výboru KPS 

 
- návrh na opětovné zvolení stávajících členů výboru KPS, kterým skončilo 3leté 

funkční období 
 
Silvie Pálková 
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se:   0 
 
Ivan Pergler 
Hlasování: Pro:  25          , Proti: 0           , Zdrželi se:   0 
 



Miroslav Matuna 
Hlasování: Pro:  25          , Proti: 0           , Zdrželi se:   0 
 
Radka Fryčová 
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se:  0  
 
Andrea Čančarová Houfková 
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se:  0  
 
Lenka Holatová 
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se:  0  
 
Georgie Svobodová 
Hlasování: Pro:  25          , Proti: 0           , Zdrželi se: 0   
 
Ilona Kopecká 
Hlasování: Pro:  25          , Proti: 0          , Zdrželi se:  0 
 
Petra Stejskalová  
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se: 0  
 
Petra Loulová 
Hlasování: Pro: 25           , Proti: 0           , Zdrželi se:  0 
 
 

- návrh na zvolení nových členů výboru: 
 
Lenka Fričová 
Hlasování:    Pro: 25             Proti: 0                    Zdržel se: 0 
 
Jakub Makarovič  
Hlasování:    Pro: 25             Proti: 0                    Zdržel se: 0 
 
Aneta Dlasková 
Hlasování:    Pro: 25             Proti: 0                   Zdržel se:  0 
 
 

5. Zpráva revizní komise 
 

 -     zprávu o činnosti revizní komise přednesla Ing. Hana Kollertová s tím, že byly    
       fyzicky zkontrolovány účetní doklady + byla provedena kontrola účetních sestav dne   
      24.5.2016        
      na schůzce revizní komise (z účasti na VH omluvena členka RK p. Gadasová )  
- účetní závěrku přednesla  Ing. Kollertová :  hospodaření: mínus 200.000,-- Kč (peníze 

však všechny vydány směrem k dětem sboru), cash flow: mínus 300.000,-- Kč – 
důvodem nízké dotace a sponzorské dary. Doporučuje lépe vyhotovit rozpočty na 
dražší akce (viz Řecko 7/2015), hospodářský výsledek: mínus 192.435,10 Kč.  

- k 31.12.2015 zůstatek na účtu cca 500.000,-- Kč 
- daňové přiznání bylo odevzdáno v termínu, daň nulová 



- majetek: koupen pozemek v Letařovicích (uváděné piáno Yamaha koupeno již v létě 
2014) 

- pochvala Ing. Kollertové směrem k P. Loulové za vzorné vedení účetnictví 
- účetní p. Raginová odchází do důchodu, nová  účetní je její zaměstnankyní, není plátce 

DPH, její služby budou tedy o DPH (21 %) levnější 
- ke zprávě shora též otevřena otázka neuskutečněného zájezdu do Kanady z důvodu 

vysokých nákladů (přes 1 mil. Kč) 
 

- volba nové kontrolní komise (dříve revizní): Ing. Kollertová rezignovala na svoji 
funkci, kandidátka: Kristýna Klokočníková, členka KPS (děti v Severáčku) a bývalá 
členka Severáčku,  
 

Hlasování:    Pro: 25         Proti: 0       Zdrželi se: 0 
Hlasování o stávajících členkách: D. Gadasová: Pro:   25      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
                                                          L. Fikerová:   Pro:  25       Proti: 0     Zdrželi se: 0 
 

6. Schválení účetní závěrky za rok 2015 
 
Hlasování:   Pro:   25                  Proti: 0                Zdrželi se: 0 
 

7. Hodnocení akcí sboru konaných od 21.5.2015 dosud + plán akcí na školní 
rok 2016/17 

 
slovo má sbormistryně paní Silvie Pálková: 
 
- viz bod 1 zápisu 
- vyzdvižena spolupráce s orchestry (ZUŠ, PKF, p. Kumžák, p. Rožeň, p. Útrata, DFXŠ, 

B ´O ´B) 
- Francie 
- návštěva sborů z Nové Paky a Šumperka – přípravky 
- Světlo pro Lidice - Plamínek 
- červen 2016: koncert Malých zpěváčků U Obrázku 
- Absolventský koncert 
 -     Letařovice (10.7.2016 – kostelíček), Všeň letos ne 
 -     pozvání do Bedřichova 
 

plány pro sezonu 2016/2017:   
 

- září 2016: 28.9. Pocta hejtmana 
- soustředění před zájezdem do Koreje + zájezd do Jižní Koreje – říjen (dotace:SML 

100.000,-- Kč, Gastron 25.00,-- Kč, I. regionální stavební 50.000,-- Kč, FCC Group 
20.000,-- Kč, Krajský úřad 250.000,-- Kč; k platbě pouze letenky 14.500,-- Kč/dítě – 
jede 30 dětí + 5 dospělých 

- vánoční koncerty 3x (kostel + 2x Koloseum) 
- Rybova Česká mše vánoční s orchestrem ZUŠ 
- podzimní koncert HLSB v Lidicích 
- spolupráce se Šumperkem 
- podzimní soustředění HLSB + Plamínek 
- Neerpelt 5/2017 

 



8. Diskuse, závěr 
 

- kauza „Cena za odvahu“ (vyjádření I. Perglera a S. Pálkové + příspěvek Ing. 
Kollertové, Mgr. Kolafy a J. Makaroviče – petice.com) 

- Mgr. Kolafa ke spolupráci ZUŠ a Severáčku: dosud není navázána spolupráce 
s dramatickým oborem; pochvala ředitele směrem ke KPS, rodičům oznámeno, že 
úvazek S. Pálkové je jen 6 hodin, ale sbor to nepociťuje; zápisy z ZUŠ/Severáčku 
(administrativní servis ZUŠ směrem k Severáčku – uskuteční se schůzka ředitele 
s náměstkem primátora p. Langrem – administrativní podpora např. od úřadu práce – 
31.5. předloží požadavky) 

- vystoupení V. Fanty – poděkování paní sbormistryni a KPS za celou sezonu + za 
spolupráci s orchestry 

- pro rodiče Plamínků ohledně Letařovic: listy k vyplnění dostanou děti v pondělí, 
brigády: 11.6., 18.6., 25.6. – stany, odjezd na tábor 2.7. dopoledne, možnost přespání 
v táboře týden před 

-     debata na téma bezpečnosti cestování letadlem době ohrožení ter. útoky 
-     poděkování S. Pálkové rodičům „za jejich děti“ + KPS 
  

 
 
V Liberci dne 25. května 2016 
 
 
 
Přílohy:   

- nové stanovy spolku 
 
 
 
Zapisovatel:   Lenka Holatová      Ověřovatel zápisu:   Vít Fanta 
                        
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


